

HKBU Faculty of Science 60th Anniversary
Distinguished Science Alumni Award

香港浸會大學 理學院六十周年
傑出校友獎

Nomination Form 提名表格

IMPORTANT NOTES 注意事項

1. Please read the nomination guidelines and notes before completing this nomination form.
填寫本表格前，請參閱提名須知及提名表格中的有關細則。
2. This form should be completed by the nominator in either Chinese or English and submitted along with relevant supporting documents, if any, by post or by hand to Dean's Office of the Faculty of Science, HKBU (FSC701, Fong Shu Chuen Library, Ho Sin Hang Campus, 224 Waterloo Road, Kowloon, Hong Kong) or email to sci@hkbu.edu.hk. Please specify "Distinguished Science Alumni Award" on the envelope or email subject.
此提名表格須由提名人以中文或英文填寫，並請連同有關證明文件（如有）郵寄或送交至浸大理學院院長辦公室（香港九龍窩打老道 224 號香港浸會大學善衡校園方樹泉圖書館 7 樓 701 室）或電郵至 sci@hkbu.edu.hk。請於信封面或電郵主旨註明「傑出校友獎」。
3. The deadline for nomination is 31 August 2021 (Tuesday). If the form is submitted by post, the postmark must be on or before 31 August 2021 (Tuesday).
提名截止日期為 2021 年 8 月 31 日（星期二）。如提名表格以郵寄遞交，郵戳日期必須為 2021 年 8 月 31 日（星期二）或之前。
4. The nomination is considered as valid only when all the fields in the form are completed, with the provision of the nominee's biography and other supplementary documents, if any.
表格的所有部份均須填寫，並隨表附上候選人的簡歷及其他認為合適的補充文件（如有），提名方為有效。
5. If there is insufficient space, the nominator may send in the nomination information on separate sheets of paper.
如表格的位置不敷應用，請另頁填寫有關資料。
6. All documents / information submitted will be kept strictly confidential and will not be returned, and will only be used by HKBU Faculty of Science and the Selection Committee for the purpose of selecting the Award recipients.
所有提交的文件 / 資料將絕對保密且不予退還，並僅供浸大理學院及評選委員會用作審核候選人之用。
7. In compliance with the requirements of the Personal Data (Privacy) Ordinance, the University has formulated a privacy policy to ensure compliance by staff members in handling the submitted personal information with security and confidentiality. For details, please visit <http://www.hkbu.edu.hk/eng/about/privacy.jsp>.
大學已依照《個人資料（私隱）條例》的有關條文，訂下政策以供職員處理及保密已收集的個人資料。有關詳情，請瀏覽 <http://www.hkbu.edu.hk/tch/about/privacy.jsp>。
8. The Selection Committee reserves the right to make the final decision in case of any dispute and modify the rules and criteria without prior notice. After the Award is granted, HKBU Faculty of Science has its absolute discretion to withdraw the Award if and when appropriate.
評審委員會保留對任何爭議的最終決定權，並有權修改獎項規則及準則而不作另行通知。浸大理學院保留取消得獎者資格的權利。

A. Personal Particulars of Nominee 候選人資料

Salutation 稱謂: Prof. 教授 Dr. 博士 Mr. 先生 Mrs. 太太 Ms. 女士 Miss 小姐

Full Name 姓名: _____
(English 英文) (Surname first 先姓後名) (Chinese 中文)

Contact Phone No. 聯絡電話號碼: _____

Email 電郵: _____

Correspondence Address 通訊地址: _____

Graduation Year 畢業年份: _____ Graduation Field 畢業學系: _____

B. Background of Nominee 候選人背景

Academic qualifications awarded by HKBU Faculty of Science and other organisations

由浸大理學院或其他機構頒發的學歷資格

Current and previous position(s), company / organisation name(s) and brief description of duties

現任及曾任職位、公司 / 機構名稱及其職務簡介

C. Achievements and Contributions of Nominee 候選人的成就及貢獻

Business or professional achievements in a field of interest (e.g. innovation, sustainability or entrepreneurship in the business sector or professional discipline) or scholastic achievements including honours / awards received

商業或專業領域上的成就（例如在商界或專業領域上的創新、可持續發展或企業家精神）或學術成就，包括曾獲頒的榮譽 / 獎項

Service and contributions to Faculty of Science and HKBU 對理學院及浸大的服務及貢獻

Service and contributions to society or community 對社會的服務及貢獻

D. Personal Particulars of Nominator 提名人資料

Salutation 稱謂: Prof. 教授 Dr. 博士 Mr. 先生 Mrs. 太太 Ms. 女士 Miss 小姐

Full Name 姓名: _____
(English 英文) (Surname first 先姓後名) (Chinese 中文)

Contact Phone No. 聯絡電話號碼: _____

Email 電郵: _____

Correspondence Address 通訊地址: _____

Company / Organisation Name 公司 / 機構名稱: _____

Position 職位: _____

Relationship with Nominee 與候選人的關係: _____

Nominator's Affiliation with HKBU Faculty of Science (can select more than one)

提名人與浸大理學院的關係（可選多項）：

- An alumnus / alumna of HKBU Faculty of Science 浸大理學院校友
- A current / former full-time staff member of HKBU Faculty of Science 浸大理學院現任或前任全職教職員

Name of Unit/Office 任職單位/辦事處: _____

- A current / former member of the Science Faculty Advisory Committee 浸大理學院現任或前任顧問委員會成員

- A current / former member of the Steering Committee on Alumni Relations of HKBU Faculty of Science 浸大理學院現任或前任校友事務督導委員會成員

E. Reason for Nomination 提名候選人原因

Please give the reason(s) for the nomination in no more than 600 words

請以不超過 600 字概述你提名候選人的原因

F. Declaration 提名人聲明

I understand that the information provided in this form and the submitted documents will be used by HKBU Faculty of Science and the Selection Committee for the purpose of selecting the Award recipients.

本人明白在提名表格上所填報的資料及所附文件中的資料，將交由浸大理學院及評審委員會作審核候選人之用。

I hereby declare that all information provided in this form and the submitted documents are true and complete to the best of my knowledge.

本人謹此聲明，就本人所知，此提名表格內所填報的資料及所附文件中的資料，均屬正確和完備。

I agree to abide by the rules of HKBU Faculty of Science 60th Anniversary Distinguished Science Alumni Award and the rules stipulated in this nomination form. I understand my nomination may be disqualified if any of the information provided in this nomination form is false or incomplete.

本人同意遵守浸大理學院六十周年傑出校友獎的規則及此表格內所列的規定，並明白假如本人的提名表格所提供的資料失實或不全，我的提名將可被作廢。

Signature of Nominator 提名人簽署

Date 日期